
 
 

Interpellation S – Försäljningen av medborganas hälsocentraler: process, 

planering och tidplan 

Konsultbolaget Sirona rekommenderar att Region Gävleborg säljer ut nuvarande offentligt ägda 
hälsocentraler. Konsultbolaget antyder i rapporten ”Utredning av underskott i Primärvården” vilka 
mått och steg som bör övervägas för att genomföra utförsäljningen. 
 
Hittills har SD, M, KD och Sjukvårdspartiet förnekat att de utformat några mer konkreta planer för att 
sälja ut medborgarnas hälsocentraler, inte heller har fullmäktige presenterats en tidplan. 
 
Mot bakgrund av ovan ställer jag följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens (HSN) ordförande: 
 

1. Finns det – utöver konsultbolaget Sironas rapport – några planer eller uppdrag att förbereda 
och genomföra utförsäljning av Region Gävleborgs hälsocentraler? 

2. Har ordf HSN och/eller andra regionråd varit i kontakt med potentiella köpare av 
hälsocentraler och i så fall vilka potentiella köpare? 

3. Har högre chefer i Region Gävleborg varit i kontakt med potentiella köpare av hälsocentraler 
och i så fall vilka potentiella köpare? 

4. Finns det en tidplan för när och hur utförsäljningen ska genomföras? 
5. Är det aktuellt att påbörja utförsäljningen under 2024 eller 2025? 
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